
 
 Referat af Fællesbestyrelsesmøde  

Mandag d. 17. juni kl. 17.30-20.30 
Ordstyrer: Johnny 
Referent: Heidi 
Afbud:  
Dagsorden: 

1. 17.30 – 18.10 
 Nyt siden sidst fra: 

• formanden 

• elevrådet  

• dagtilbud  

• SFO 

• skolen  

• ledelsen 

• lokalrådet 
Orientering/drøftelse 

Formanden: 
Intet nyt fra formanden 
 

Elevråd: 

Der var afbud fra elevrådet 

 
Dagtilbud: 
Har afsluttet emnet vedr. dyr og netop starter op med 

emnet ”Fri for mobberi” 

I forbindelse med dette emne vil der især være fokus på 

sproget. 
 
Igne og Melanie kommer tilbage efter sommerferien 
(september og oktober) efter endt uddannelse og barsel. 
 

Efter sommerferie må vi desværre også sige farvel og tak 

til vellidte vikar Sofie Jørgensen, idet hun skal i gang med 

uddannelse. 
 

Efter sommerferien sætter vi igang med sampasning 

imellem dagtilbud og SFO fra 16-17 og fredage fra 15-
16.00. SFO rykker denne time over i dagtilbud. 
 

På nuværende tidspunkt er personale og børn selv i gang 

med legepladsen. I august laver vi en 

bedsteforældredag/arbejdsdag på legepladsen. 

 

I foråret 2025, vil vi ligeledes invitere til en ny 

arbejdsdag for børn og forældre. 

 
SFO: 
Kristoffer er startet i SFOen, han er ansat i en flexjob 

stilling – og er kommet rigtig godt fra start. 

 
Morten, Kristoffer og Maibritt er skiftevis sammen hver 
morgen i SFO, da der er behov for 2 voksne. 
 
SFOen har arbejdet med et cykelemne, om afsluttes i 
denne uge. 
 

I sidste uge, var børnene på besøg i Ribe og legede på 

Ribes store legeplads ”Riplay”- det var en kæmpe succes! 

 



 

Skolen: 

Er så småt i gang med at afslutte indeværende skoleår. 

Nye materialer bliver bestilt og skemaerne er lagt. 
 

Hele indskolingen har også været en tur i Ribe – på den 

store legeplads, eleverne havde en dejlig tur. 
 

Vi har besluttet, at vi fortsætter med de faglige 

fordybelsesfredage – da de fungerer super godt, idet 

både børn og personale får et godt udbytte af disse dage. 

 
Ledelsen: 

Helle og Heidi er også i gang med, så småt at afslutte 

dette børnecenterår. 

 

Opgaveoversigter, skemaer, børnecenterplan, 

arbejdsplaner m.m. er ved at være færdige. 

 

Som noget nyt, udarbejdes et fælles årshjul for hele 

børnecentret, således alle har mulighed for at følge med 

i forhold til planlagte arrangementer, aftaler m.m. 
Denne bliver sendt ud i kommende uge. 
 

Lokalrådet: 

Ledelsen sender datoer ind til Skodborgs fælles 

foreningskalender, således kan vi så vidt muligt undgå 

sammenfald i forhold til arrangementer 
 

2. 18.10– 18.30 
Opsamling fra dialogmøderne vedr. 
Trivsel, herunder princip og evt. 
forældreråd. 

 
 
 
 
 
 
 

Orientering/drøftelse 

Heidi har fået lavet en sammenfatning, og som på sigt 

skal ende med et trivselshæfte. 

 

Dette hæfte vil blive præsenteret til forældremøderne 

efter sommerferien, hvor det enkelte bestyrelsesmedlem 

sørger for en yderligere forklaring og evt. svarer på 

spørgsmål 

 

Endnu engang har det været nogle gode dialogmøder og 

et godt produkt som er kommet ud af dette tiltag.  

3. 18.30 – 18.50 
Evaluering af børnecenterfesten               

Orientering/drøftelse                                        

I år har vi slået rekorden i forhold til antal tilmeldte – i 

alt 439 personer deltog i vores børnecenterfest. 

 
Herfra skal der lyde en stor tak for jeres opbakning! 
 



 

Det fungerede fint med dans – og fællesdansen. 

 

Aftenen fungerede super godt og der lyder især stor ros 

til børnehavens engagement og ikke mindst aktive 

deltagelse i emneugen😊 

 

Desværre var der afbud fra DJ pga. sygdom. 

Næste år får 5. klasses opgaven og sørger for disko i 

deres to klasselokaler. 
 
 

4. 18.50-19.15 
Pause m. lidt godt til ganen m.m. 

Hygge 

Der blev taget pænt afsked med Johnny, Mads, Dorte og 

desværre var Ole Löwen ikke til stede. 

 

Elevrådsrepræsentanterne vil blive takket for deres 

indsats v. sidste skoledag 
 

Herfra skal der lyde en kæmpe tak for indsats😊 

5. 19.45- 20.00 
Konstituering af den nye bestyrelse 

Orientering/beslutning 

Den nye bestyrelse blev konstitueret og meldes ud til alle 

forældre via et opslag på aula 

6. 20.00- 20.15 
Godkendelse af møderække og fordeling 
af bestyrelsesmedlemmer til kommende 
forældremøder 

Orientering/beslutning 

Mødedatoerne er godkendt og bestyrelsesmedlemmerne 

fordeles ud på de enkelte klasser ved vores første 

bestyrelsesmøde. 

7. 20.15- 20.30 
Evt. 

Mads gjorde bestyrelsen opmærksom på, at de lovede 

120.000kr til ekstra buskørsel ikke er indfriet fra politisk 

hold. Dette er blevet lovet, idet buskørslen er presset i 

forhold til – at bussen nu skal omkring Skodborg, 

Østerbyskolen og Grønvangskolen. 

Dette kigger den ny bestyrelse nærmere på efter 

sommerferien. 

 

 

 

Tak for samarbejdet og indsatsen i 2023/2024 

 

Med venlig hilsen 

Johnny og Heidi 


